
Referat fra bestyrelsesmødet i afd. 52. 

 

 

 
Dato: 04/08-2022 

 
Sted: Selskabslokalet. 

 
Kl:      17,30 

 
Deltagere: Susanne Henningsen, Marie-Louise Lange, Peter Andersen, 

Ernst Jørgensen. 

 

Fraværende: Kim Bostrup 

 

Referent: Susanne Henningsen 

 
Ad 1. Godkendelse af referat fra mødet 05/05-2022 

 

Der var ingen bemærkninger - godkendt. 

 

Ad 2. Indkomne mails og lign. 

 

Administrationens forslag til budget for 2023, som er fremsendt og 

videresendt til alle i bestyrelsen, blev godkendt uden bemærkninger og 

vil blive behandlet ved afdelingsmødet den 30/08-2022. 

 

Ad 3. Aktiviteter. 

 

Helen Haslund har startet en kortklub, som har afholdt et indledende 

klubmøde, som havde samlet 5-6 stykker, 

Det er efterfølgende aftalt, at det fortsætter, når efteråret nærmer sig. 



Den 23/7 - 22 blev der ved opslag opfordret til afholdelse af fælles 

frokost på terrassen. Grundet vejret blev det flyttet til selskabslokalet, 

hvor en mindre skare hyggede sig i nogle timer. 

 

Der er pt. opslag om at samles til den årlige frokost / sommerfest den 

13/08-22 kl. 13,00.  

 

Der er indkaldt til afdelingsmøde den 30/08-2022, som bliver afholdt på 

Kikko, der som sidste år vil blive afholdt sammen med afdelingerne 51 

og 53 på Christiansmindevej.  

Efter de respektive afdelingsmøder bliver der afholdt den fusionsfest, 

som afdelingerne i Guldborgsund Boligselskab tidligere i 2020 havde 

aftalt, men som grundet coronasituationen desværre ikke har kunnet 

gennemføres. 

 

Der er arrangeret bustransport til og fra mødet / festen, og der bliver 

serveret en festmenu med efterfølgende musikalsk underholdning med 

mulighed for en svingom. 

 

Ad 4. Næste møde. 

 

Der blev ikke aftalt ny dato. 

 

Ad 5. Eventuelt. 

 

Det er blevet oplyst bestyrelsesmedlemmer, at ikke alle beboere forstår 

reservationsregler i vaskerierne, hvilket i nogle tilfælde har medført 

heftige diskussioner. 

For at få den maksimale udnyttelse af maskinerne og også tilpasset 

tørrerummene, vil bestyrelsen prøve at finde en løsning, som samtidigt 

giver ro på. 

 

 

Selskabslokalet blev, som ved et tidligere møde, igen drøftet, og vi ved, 

at det er blevet brugt som et sted, hvor møbler kan efterlades, når 

beboerne skifter til nyt. Bestyrelsen overvejer, hvordan man kan udnytte 

pladsen i rummet bedre, eventuelt ved at opsætte mindre bastante og 



mere flytbare borde, især nu hvor der ser ud til at ske aktiviteter som 

kræver mere flexible forhold 

 

Altaner og eventuelt også elevatorer blev drøftet lidt, men som 

situationen med stigende priser og materialemangel gør, at vi lægger 

ideerne væk for en tid. 

 

 

 


